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Premalo pobud za boljše gospodarjenje
Položaj v gospodarstvu nas močno zaskrbljuje. Pod-
piramo vse napore IS na področju konsolidacije raz-
mer. V zvezi s tem naj se okrepi vloga IS in sindikata
medtem pa naj se delovne organizacije bolj trdno
povežejo med seboj. To je nekaj ugotovitev iz raz-
prave na seji občinske konference, ki se je sestala v
torek 30. junija.

Iz uvodnih obrazložitev in iz
razprave povzemimo ugotovitev,
da ne uresničujemo resolucijskih
ciljev, da je izvoz postal nerenta-
bilen in' zato tudi zastaja. Indu-
strijska proizvodnjaje pod lansko
ravnijo, vendar se v zadnjem času
negativna gibanja le nekoliko
umirjajo. V rahlo opravičilo nam
je lahko tudi nerodnost pri zaje-
maryu podatkov, saj je Narodna
banka uporabila v letošnjem letu
drugačne metodologijo, zaradi
česarje pri podatkih izpustila kar
polovico januarja. Negativna gi-
banja na področju izvoza pa neko-
liko blaži dejstvo, da so se števil-
ne organizacije združenega dela
že lani usmerile v tako imenovane
kompenzacijske posle in menju-
jejo blago za blago. Dokaj ugodno
poteka izvoz v tistih delovnih or-
ganizacijah, kjer proizvodnja ni
odvisna od uvoza. Zaostreni po-
goji gospodarjenja pa so povzro-
čili, da je v naši občini znatno več
izgubašev kot v preteklih letih.

Kljub težavnim razmeram pa
ne moremo mimo dejstva, da
marsikatera organizacija ni raz-
mišljala o tem, kako bi v okviru
pogojev, ki so ji na voljo, uredila
svoje gospodarjenje. Tam, kjer so
se lotili konsolidacije razmer, so
že zabeležili določene uspehe, kot
npr. v Kartonažni tovarni.

Marsikje delavcem ne povedo
odkrito, v kakšnem položaju so in
tudi tistega ne, kaj namerava sto-

riti poslovodna struktura. Ne mo-
remo mimo ugotovitve, da je v
delovnih organizacijah še vedno
premalo znanja, pa čeprav sedijo
v raznih ustanovah delavci z naj-
višjo strokovno izobrazbo. Ukre-
pi, s katerimi je zvezna vlada
omejila osebne dohodke, so na-
pravili več škode kot koristi.

Kljub neugodnim rezultatom
pa vendarle ne moremo mimo
ugotovitve, da smo v preteklih le-
tih le zabeležili določen napre-
dek. V razpravi je nekdo dejal, da
smo leta 1980 izvozili iz naše obči-
ne za 35 milijonov dolarjev izdel-
kov, lani pa za 50 milijonov. Bolj
kot izvozni rezultati nas skrbi pa-
dec proizvodnje, ki ga lahko po-
nekod razumemo kot »tihi
štrajk«. Po drugi strani pa ne mo-
remo biti zadovoljni z nizkimi
osebnimi dohodki. V naši občini
je približno 1000 delavcev, ki do-
bijo za osem ur dela komaj 100 do
120 tisoč dinarjev na mesec. V tež-
kem položaju živijo tudi upoko-
jenci, mnogi študentje in dijaki.

Če ne bomo dali občini več go-
spodarskega zagona, bo propadla,
so menili v razpravi in poudarili,
da kaže občina lažno podobo svo-
jega dejanskega položaja. Po eni
strani je na podlagi ustvarjenega
narodnega dohodka najbogatejša
občina v državi, po drugi strani pa
je zelo revna, ker se večina ustvar-
jenega dohodka odteka v občine
od koder prihajajo delavci na

delo.
V okviru informacije o obiskih

v krajevnih skupnostih so na seji
poudarili, da bodo skrbeli nad iz-
polnjevanjem upravičenih zah-
tev, predlogov in pobud, ki so jih
dajali krajani. Iz pojasnila pred-
sednika občinskega IS povzema-
mo, da je bilo največ pripomb na
predlog prometne ureditve y ok-
viru mesta Ljubljane. Zaradi ne-
godovanja številnih krajanov bo-
do morali bržkone pripraviti pov-
sem novo gradivo. Kritiko so do-
živeli tudi predlogi za gradnjo ne-
katerih podzemnih garaž in parki-
rišč. Verjetno bomo lahko zgradi-
li podzemne garaže na Trgu osvo-
boditve, za sanatorijem Emona in
na območju tovame Angora. Pov-
sem nova je informacije glede Cu-
krarne, ki jo namerava (vsaj taka
je ponudba) prevzeti SOZD Mer-
cator in urediti za servisno dejav-
nost.

Slišali smo tudi pripombe glede
preurejanja podstrešij v stanova-
nja. Zadeva se je zataknila pri
družbenem pravdbranilcu, ki je
menil, da je cena za prodajo ne-
urejenega podstrešja prenizka in
je zahteval, naj bi interesenti pla-
čali namesto 80 tisoč dinaijev za
m 2 toliko, kolikor plačajo za m 2

stavbne parcele. Takšna zahteva
je takoj odvrnila ihteresente in to
tako učinkovito, da jih skorajda
ni več. Posebej sotta seji opozorili
na nevarnost, ki preti z grajskega
hriba, saj je pobo^je tako zrahlja-
no, da utegne vsak čas priti do
nesreče.

Na seji so med drugim sprejeli
tudi sklep o nekoliko spremenje-
ni organiziranosti občinske
SZDL, ki predvideva manjše šte-
vilo organov, predvsem zaradi ra-
cionalnosti delovai\ja. N. I.


